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Zapytanie 

w sprawie: progów zwalniających na ul. Łanowej. 

 

 W związku z interwencją mieszkańca w nawiązaniu do mojego zapytania z dnia 

16.12.2021 r  i odpowiedzi na nie udzielonej w piśmie DSR-BIM-III.0003.38.2021  z dnia 

22.12.2021r. zwracam się z pytaniem znane są już wyniki wspomnianej w tej odpowiedzi 

analizy progów listwowych na ul. Łanowej i jeśli tak, to jak jest decyzja w kwestii wymiany 

ich na poduszki berlińskie?     

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 




